

# Referat fra bestyrelsesmøde

Mandag d. 26.08.2024

**Deltager:** Trine, Birgit, Signe, Helle, Bianca og Laura

**Afbud:** Gurli

**Referent:** Laura

## 1/ Halbund

Vi har indhentet to tilbud på kunstgræs og et på fiberbund. Efter at vi i dag har gennemgået dem, har vi valgt at gå videre med tilbuddet fra Safefloor, som skal lægge kunstgræs. Vi vurderer, at dette er den bedste løsning, da det bl.a. giver os mulighed for at flytte det, hvis vi skulle miste vores nuværende lokaler og vi kan opnå bedre priser på udleje af hallen.

Det er vigtigt, at der laves en stabil bund i hallen grundet hul i taget, så stenmel, grus eller lignende materialer er nødvendige.

Nu skal vi indhente tilbud på stenmel og grus fra Bent. Derefter sender vi tilbuddet fra Safefloor og Bent videre til Anine og Erik, som vil forsøge at søge fonde.

## 2/ Strømper

Flere har efterspurgt strømper. Ankelstrømper sælges i kasser med 25 eller 50 stk., og de lange strømper i kasser med 20 eller 40 stk. Vi bestiller 50 ankelstrømper og 40 lange strømper, så vi har nogle på lager, da vi stadig har kommende konkurrencer og vi går efteråret i møde.

## 3/ Fonde

- Helle sender tilbuddene om halbunden til Anine og Erik.
- Anine og Trine har ansøgt om 50.000 kr. fra Idrætsrådet til agility-forhindringer (Svartid på 5-6 uger). Spar Nord Fonden er blevet ansøgt om klubtrøjer, T-shirts og sweatshirts til de frivillige.
- Vi har modtaget vores robotplæneklipper, som Friluftsrådet gav os bevilling til.

## 4/ Fotografering

Henrik har tilbudt at komme ud to aftener for at tage professionelle billeder af hundene. Vi takker ja og tager derefter hånd om det praktiske.

## 5/ Sponsorskilte

- Bianca kontakter AR Skilte for at høre, om de kan fjerne folien på en plade og sætte en ny på med Heine.
- Vi vil undersøge muligheder for at finde nye sponsorer.

## 6/ Økonomi

- Regnskabet er bogført til og med juni og ser fornuftigt ud – vi har flere indtægter end udgifter. Indtægterne er på 267.000 kr., og udgifterne er på 197.000 kr.
- Signe tjekker, om alle fra de nye hvalpehold har betalt.

## 7/ Instruktørudvalget

Vi vil gerne snakke med instruktørudvalget om følgende:

- Hvalpehold: Hvem skal varetage dem, og skal der oprettes nye ventelister?
- Indstilling af nye trænere: Hvem gør hvad? Dette er ikke klart på hjemmesiden.
- Gennemgang af frivillige: Antal instruktører og udvalg.
- Gennemgang af de forskellige hold, så vi alle bliver mere opdaterede.
- Skal vi have en bestyrelsesrepræsentant eller en kontaktperson i udvalget?

Trine vil gerne stå for hvalpeholdene, da kontakten til hvalpe-ejerne kommer til hende.

Vi vil lave en venteliste to måneder før med tidspunkter, så det er nemt for de nye hvalpeejere at planlægge og melde sig til.

Vi ønsker at gennemgå holdene sammen med instruktørudvalget for at rydde op i ventelisterne. Det vil være en fordel, hvis dem, der har deltaget på hvalpeholdene, får fortrinsret til de forskellige hold.

Ovenstående vil vi snakke med instruktørudvalget om til næste møde.

## 8/ Ny instruktør

Camilla fra NW vil gerne indstilles som ny instruktør. Vi venter til næste år, da hun først skal være fæl i 6-12 måneder.

## 9/ Nyt fra udvalg

- **Nosework:** Muligvis en konkurrence til efteråret.
- **Rally:** Jysk mesterskab i oktober og en konkurrence næste år i november.
- **Agility:** Konkurrence. Nye regler i DM. DGI-konkurrence.
- **Hoopers:** Konkurrence til december. Gitte har sagt ja til at starte et hold: HOPMIX.

**Næste møde:** Torsdag den 3. oktober kl. 18.30. Vi mødes med instruktørudvalget kl. 19.